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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

30 Eylül 2015 tarihli yazısıdır.

Dünkü yazım üzerine beni Ankara’dan 
arayan bir partili ilginç şeyler söyledi.

Aklıma yattığı için bu iddiayı köşeme 
alıyorum.

Arkadaşımızı Kayseri AK Parti birinci 
sıra adayı, eski belediye başkanı Mehmet 
Özhaseki davet etmiş.

Buna arkadaşımın ortağı Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Menderes 
Türel’in de kuvvetli katkı sağladığını 
farzediyorum.

 Davet sahibinin, “Sen adaylık 
müracaatını yap, gerisi Allah Kerim” 
demiş olabileceğini düşünüyorum.

Ankara’dan gelen 
telefon… 

2’DE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Dar gelirlilerin dinlenmeye ve 
eğlenmeye hakkı yok mu?

Leğenini alan esnaf ve memur 
Kavaklık’a giderek haftanın 
yorgunluğunu çıkarırdı

Gazetemizi ziyaret eden yurttaşlar 
soruyor: “Dar gelirlilerin, memur 
ve esnafın dinlenmeye hakkı yok 
mu? Kavaklık mesire yerine niçin 
el atılmıyor? 

Kavaklık mesiresine 
neden el atılmıyor?

Çukurova Üniversitesi Çevre 
Mühendisliği Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Ahmet Yüceer, sularımız 
ve topraklarımızın sürekli 
kirlendiğine, her yıl çok büyük 
miktarlarda toprağımızın erozyonla 
kaybedildiğine dikkat çekerken, 
insanların yaşanılabilir bir dünya 
için çevreyi korumak zorunda 
olduğunu hatırlattı.

Sanayileşmiş ülkelerde çevre 
kirliliği artıyor 3’TE

“Yaşanabilir bir dünya için 
çevre korunmak zorunda”

Ebediyete intikalin 85. yıl dönümü 

Sabah 
çalışanları, 
mezarını çok 
sevdiği yılbaşı 
çiçekleri ile 
süsledi. Aykut 
Tuzcu’ya 
Gazetesi’nin 
dünkü sayısını 
da götürdük. 

Aykut Tuzcu, 
4 yıl önce ani ve 
zamansız olarak 
aramızdan 
ayrılmıştı.

Aykut Tuzcu saygı 
ve özlemle andık

Gazetemizin kurucusu Aykut Tuzcu’yu 
aramızdan ayrılışının 4. Yıldönümünde andık. 

Abdülhamit Gül, "Yargı hakemdir, sorunları 
çözer. Yargı hakem olma vasfını yitirirse, 
çözümün değil sorun ve çatışmanın kaynağı 
haline gelir. Her kurumun kaynağını milletten 
alan yetki ve fonksiyonunu hukuk çerçevesinde 
kullanması esastır. Yargı organlarının da ihtilafları 
derinleştirmeden, anayasal sınırlar içinde kalarak 
sorun çözmesi milletimizin en tabii beklentisidir."

AYM üyeleri hakkındaki 
suç duyurusu garabettir

AKP'nin yeni MKYK'sinde yer almayan ve 
son dönemde partisine yönelik eleştirilerde 
bulunan Şamil Tayyar, karara şöyle tepki gösterdi: 
"AYM’nin kararını eleştirmek/yanlış bulmak 
ayrı, karara uymamak ayrıdır. Eleştirebilir, yanlış 
bulabilirsiniz ama uymamazlık edemezsiniz. 
Anayasa hükmü açık, karar bağlayıcıdır. Yargıtay 
3.Ceza Dairesi’nin AYM kararına ‘uymama’ 
iradesi, hukuki değildir. Kaldı ki AYM’nin benzer 
mahiyetteki Ömer Faruk Gergerlioğlu ve Leyla 
Güven hakkındaki ‘hak ihlali’ kararına uyulmuştu. 
AYM üyeleri hakkındaki suç duyurusu ise 
garabettir. Yargı eliyle hortlatılan bu tür hukuk 
dışı uygulamalar askeri vesayet dönemini 
hatırlatıyor, çok üzücü."artıgerçek

Yargıtay’ın, Türkiye İşçi Partisi Hatay Milletvekili Can Atalay hakkında hak ihlali 
kararı veren Anayasa Mahkemesi (AYM) üyeleri hakkında suç duyurusunda bulunması 
kararına, AKP’li iki önemli isimden, Abdülhamit Gül ve Şamil Tayyar’dan da tepki geldi

Yargı hakem olma vasfını yitirirse, çözümün 
değil sorun ve çatışmanın kaynağı haline gelir

Eski Adalet Bakanı ve AKP Grup Başkanvekili Abdülhamit Gül, Yargıtay'ın kararına ilişkin, "Yüksek yargı mercileri 
arasındaki çatışma görüntüsü, hukuk devleti ve mülkün temelinde yer alan adalet duygusu için endişe vericidir" dedi.

Okuma-yazma bilmeyen kişi sayısının en çok olduğu 
ilçelerin başında Antep’in merkez ilçeleri geliyor… 

Cehalette, Şahinbey üçüncü
Şehitkamil altıncı sırada

Türkiye İstatistik Kurumu, Türkiye’de okuma yazma bilmeyen 
kişi sayısının en çok olduğu ilçeleri açıkladı. Yapılan her 
hizmetle uçtuğu, geliştiği söylenen Gaziantep’in merkez ilçeleri 
Şahinbey ve Şehitkamil, cehalet sıralamasında 3. ve 6. oldular. 

4’TE

Bu hukuk garabetinden 
kurtulmak gerekiyor

CHP Gaziantep İl Hukuk Komisyonu Başkanı 
Av. Erdem Gökpınar, Yargıtay’ın Anayasa 
Mahkemesi’nin uygulamayarak suç işlediğini dikkat 
çekerken, ilgili kararı uygulamayanlar hakkında ise 
acilen soruşturma başlatılması çağrısında bulundu. 

4’TE

Büyük Önder Mustafa Kemal Atatürk, 
ebediyete intikalinin 85. Yıl dönümünde tüm 
yurtta anılıyor. Atatürk’ün ebediyete intikalinin 
yıldönümünde bayraklar yarıya indirilecek. 
Saat 09.05’te tüm yurtta sirenler çalacak. 
Okullar, resmi ve kurum ve kuruluşlarda Ata’yı 
anlatan toplantı ve etkinlikler düzenlenecek.

Okullar ilk ara tatile giriyor
Milli Eğitim Bakanlığına (MEB) bağlı ilk ve ortaöğretim 

kurumlarındaki yaklaşık 20 milyon öğrenci, 
13-17 Kasım'da 2023-2024 eğitim ve 
öğretim yılı ilk ara tatilini yapacak.

Birinci dönem ara tatili 13 Kasım Pazartesi 
günü başlayacak ve 17 Kasım Cuma günü 
sona erecek. Öğrenciler ara tatil öncesi son 
derslerine yarın girecek. 4’TE

 

Dünyada , ölümünden 85 yıl sonra 
bile bu kadar büyük bir aşkla sevilen, 
özlemle anılan bir lider var mıdır diye 
bir araştırma yaptım. Sonucu eminim 
tahmin etmişsinizdir : Bulamadım.

Mustafa Kemal Atatürk o kadar farklı 
özellikleri bünyesinde barındırıyor ki,

anlatmaya sayfalar yetmiyor. Ömür 
boyu savaştığı gerici zihniyet ondan 
hala ölümüne korkuyor. 

BU SEVDA BİTMEZ

Ayşe Nur Yılmazer/Turizmci
ayseyilmazer@arsan.com.tr
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KÖŞE TAŞI

Canpolat, “Tescil belgesi olmayan 
kişiler zemin etüdü yapıyor. Vatandaşların 

tescilsiz bürolarla anlaşmamalarını öneriyoruz”
Çevreye ve tarım 

arazilerine enkaz dökülüyor
Jeofizik Mühendisleri Odası Antep Bölge Temsilcisi Burhan 

Canpolat, “Çevreye ve tarım arazi bölgelerine dökülen enkaz 
ilerleyen süreçlerde ciddi bir kriz yaratacak" dedi.
Deprem sonrası kontrollü 

yıkımlar sürerken, Jeofizik 
Mühendisleri Odası Antep 
Bölge Temsilcisi Burhan 
Canpolat, Antep’in kırsal 
bölgelerinde tescil belgesine 
sahip olmayan kişilerin zemin 

etüt raporu verdiğini, arsa 
parsellerinde ve zemin etüt 
çalışmalarında Şehitkâmil 
Belediyesi’nin kontrol 
mekanizması kurulması 
konusunda herhangi bir adım 
atmadığını belirtti. 4’TE

Burhan Canpolat

Abdülhamit Gül

Şamil Tayyar
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Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
DEMET ECZANESI

Eski Garajlar Büyük Veliç Oteli Yukarısı(Sağlık Ocağı 
Karş.) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422517412
BİLECEN ECZANESİ

Güneş Mh.1 Nolu Cd.76/A (1 Nolu ASM - Duran 
Duran Somun Fırını Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423364700
KARDELEN ECZANESİ

Nuripazarbaşı Mahallesi Özdemirbey Caddesi No: 
14/A (Yaşam Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422502617
MERVE ECZANESI

Ordu Cad. Türk Telekom İl Müd. yanı İl Jandarma 
Komutanlığı Karşısı / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 338 24 12
ÖNCEL ECZANESİ

Bülbülzade Mahallesi 136043 Nolu Cadde No:31A/
D(Kuba Camii Arkası Şok Market Yanı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 503 73 77
DOĞAN ECZANESİ

Güneykent mah. 102282 nolu sokak. No: 2H/B 
(Güneykent Sembol Market ve Türkiye Petrolleri 

Karşısı, Beşyüzevler Saglik Ocağı Yanı, Parkın köşesi) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 5028010
FERMAN ECZANESİ

ÜNİVERSİTE HASTANESİ ÜST GEÇİŞ KARŞISI / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 323 44 47

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
DEFNE ECZANESİ

Ali Fuat Cebesoy Bul. (Şehitkamil Belediyesi Karşısı) 
/ ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 326 04 44
EMEK ENSAR ECZANESI

Ali Nadi Ünler Bul. No:58/A (Emek ASM Yanı-
MİGROS Çaprazı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 321 69 94
EBRU KASAPBASI ECZANESI

Fevzi Çakmak Bul. N:36/A (25 Aralık Devlet 
Hastanesi Kar.) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 3384330
EDA ECZANESİ

29 Ekim mah. 81053 nolu sok . No:30/c ( 125.yıl 
ilkokulu ve 29 Ekim AŞ’m karşısı ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0 342 225 72 72
HİCRAN ECZANESİ

Pirsultan mah Çetin Emeç cad no:75/B (Şehitkamil 
Devlet HST Yanı Gülmar Market Bitişiği) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 59 35

ELÇİN ECZANESİ
Korutürk Cad. No:35/C Merkez Cami Yanı 

(Karşıyaka) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 04 86

ÖMER ARSLAN ECZANESİ
SEYRANTEPE MAHALLESİ 65112 NOLU 

SOKAK NO:1/A (ÖZEL LİV HOSPİTAL YANI ) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 408 91 45

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Ankara’dan gelen 
telefon… 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Arkadaşımızı Kayseri AK Parti 
birinci sıra adayı, eski belediye 
başkanı Mehmet Özhaseki davet 
etmiş.

Buna arkadaşımın ortağı Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Menderes Türel’in de kuvvetli katkı 
sağladığını farzediyorum.

 Davet sahibinin, “Sen adaylık 
müracaatını yap, gerisi Allah Kerim” 
demiş olabileceğini düşünüyorum.

Özhaseki çok etkili bir isim. ‘Davet’ 
yapabilecek gücü fazlası ile mevcut.

O halde, neden olmadı?
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı, 

Gaziantep Milletvekili ve adayları 
tespit komisyonu üyesiAbdulhamit 
Gül bu öneriye kararlı bir şekilde 
karşı çıkmış.

 Özhaseki ile şiddetli tartışmaların 
yaşandığı, ortamın çok gerildiği 
(eğer daha da ileri gidilmediyse)hatta 
Gül’ün istifa tehdidi ile ağırlığını 
koyması neticesinde arkadaşımın 
adaylığı, siz sağ olun, olmamış!..

 Eğer bütün bunlar doğruysa, 
Abdulhamit Gül’ün, partisine kalite 
bir hizmet sunduğunu ve oylarının 
artacağını bilvesile iddia edebilirim.

Volkswagen’ın başına gelenler…
Türkiye’de ve bizim basınımızda 

VW olayı yeterince yer bulmuyor. 
Oysa bu olay, bence yüzyılın en 
büyük ekonomi olayı.

Almanca Volks/halk wagen/
araba demek. Yani, Volkswagen/
halk arabası…

Bugün bütün dünyanın tanıdığı 
bu marka Hitler’in vizyonu idi.

Hitler, herkesin gücü yetip 
alabileceği bir otomobil 
yapılmasını istiyordu. Bu 
Naziler’in bir güç gösterisi 
olacaktı. Hatta bunun için 
mükemmel bir slogan yarattılar:

“Kraft durch Freude/Sevinç 
aracılığı ile güç”

 Ancak, gerçekte bu kaplumbağa/
Volkswagen, Hitler’in başarısı 
değildi. Hitler, Yahudi 
mühendisFerdinand Porsche’nin 
tasarımını çalmıştı.

Ama nihayetinde bu proje 

her zaman Hitler’in en önemli 
başarılarından birisi olarak anıldı.

Kaplumbağalar halka 1940 
yılında teslim edilecekti. Çok azı 
teslim edilebildi, çünkü fabrikalar 
silah üretimine ağırlık verdi.

 Dünyanın en sevilen ve 
kalitesine güvenilen arabası olan 
VW, sonunda çok para kazanmak 
ve Toyota’yı geçip dünyanın bir 
numarası olmak için kapıldığı 
hırsına yenik düştü.

Federal Ekonomi Bakanı 
Wolfgang Schaeuble, 
Volkswagen’in artık eski 
Volkswagenolamayacağını söyledi. 
Schaeuble skandalı açgözlülüğün 
bir sonucu olarak nitelendirdi.

 Alman Ekonomi Bakanı, 
finansal krizde olduğu gibi, 
küresel rekabette de başarılı 
olmanın acımasız olmaktan 
geçtiğine inanıldığını gösterdiğini 

kaydederek, “Bu aynı zamanda 
takdir edilme ve şöhret açlığı. 
Hayrete düşüyoruz ve her 
defasında nasıl sonuçlandığını 
görüyoruz“ ifadelerini kullandı.

 Bu acıklı hikayeyi, geleceğin 
otomobili haberi ile noktalayalım.

Dünyanın en büyük firması 
olarak kabul edilen Apple, 2019 
yılında icar’ı piyasaya çıkaracak.

icar, elektrikle çalışacağı için 
enerji gideri olmayacak. Çok şık 
ve içi donanımlı olacak. Gerçek 
bir halk arabası olacağı için de 
inanılmaz ucuz olacak.

İlk halk arabası olan 
kaplumbağanın piyasaya çıktığı 
1940 yılından 79 yıl sonra bu kez 
birteknoloji harikası olan icar, 
yolların hakimi olacak.

Aykut Tuzcu’nun 
30 Eylül 2015

tarihli yazısıdır

Dünkü yazım üzerine beni 
Ankara’dan arayan bir partili ilginç 
şeyler söyledi.

Aklıma yattığı için bu iddiayı 
köşeme alıyorum.

Bundan birkaç hafta önce Türkiye’de 
20 yıl sonra enflasyon muhasebesine 
dönüleceği açıklanmıştı.

Ancak geçen hafta Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek, "Belki finans 
kuruluşlarına ayrımcılık yapacağız, 
onları kapsama almayacağız" diyerek 
bankaların enflasyon muhasebesinden 
muaf tutulabileceğini söylemişti.

Enflasyon muhasebesi, şirketlerin 
finansal tablolarını daha gerçekçi bir 
zemine oturturken daha yüksek vergi 
verilmesinin önüne geçiyor.

Reuters’a konuşan üç bankacılık 

sektörü temsilcisi ise özel 
sektörün yararlanacağı 

koşullardan bankaların da 
faydalanmak istediğini 

dile getirdi.
Özellikle de geçim 

sıkıntısının yoğun olduğu 
bu günlerde bankacılık 

sektörünün çok yüksek kâr 
elde ettiği görünümünden 

kurtulmak istediği vurgulandı.
Bu yüzen sektörün bakanlık 

ile bir toplantı talep edeceği öne 
sürüldü.

Bankacılık sektörünün geçen yılki 
kârı yüzde 366

Bankacılık sektörünün kârı geçen yıl 
yüzde 366 artmıştı. 2023’ün ilk dokuz 
ayında ise bu oran yüzde 50’de kaldı.

Geçen yıl enflasyon ise yüzde 64,27 
olarak gerçekleşti.

Reuters’a konuşan bir bankacılık 
sektörü temsilcisi, enflasyon 
muhasebesine geçilmesi takdirinde 
bankaların kârının yarısından 
fazlasının erimesinin beklendiğini, 
kimilerinin ise zarar edebileceğini 

aktardı.
Bir başka sektör temsilcisi ise 

"hükümetin bankaları enflasyon 
muhasebesine sokmamasının 
sebebinin bankaların ödeyeceği 
verginin azalmasını istememesinden 
kaynaklandığını" öne sürdü.

Enflasyon muhasebesi neden önemli?
Enflasyon muhasebesi, yüksek 

enflasyon dönemlerinde, enflasyonun 
mali tablolar üzerindeki etkilerinin 
giderilmesine yönelik düzeltici 
işlemlere verilen bir isim.

Türkiye’de enflasyon muhasebesinin 
ne zaman ve nasıl uygulanması 
gerektiği yasalarla belirlenmiş 
durumda.

Ancak Resmi Gazete’de yayımlanan 
kararlar ile 2021, 2022 ve 2023 
hesap dönemlerinde koşullar oluşsa 
bile enflasyon muhasebesinin 
uygulanmayacağı açıklanmıştı.

Ancak şimdi Şimşek’in açıklamasıyla 
enflasyon muhasebesinin 2026 yılına 
kadar sürmesi bekleniyor.

Daha önce bu konuyla ilgili 
ekonomist Prof. Dr. Burak Arzova, 

şirketlerin ürünlerine resmi enflasyon 
verilerinin üzerinde zamlar yaparak 
gerçek enflasyonun etkileriyle başa 
çıkmaya çalıştığını söylemişti.

BBC Türkçe’ye konuşan Arzova, 
“Böylece ürünlerin fiyatları şişiyor, bu 
da enflasyonu daha da körüklüyor” 
demiş ve bu durumun şirket 

kârları üzerinde tahribat yarattığını 
açıklamıştı:

"Enflasyon muhasebesine geçilmediği 
için şirketler çok büyük kârlar elde 
ediyormuş gibi görünüyor; ancak 
bunlar gerçekçi kârlar değil. Aslında 
şirketler elde etmedikleri kârlar 
üzerinden devlete vergi ödüyor." T24

Enflasyon muhasebesi, şirketlerin finansal tablolarını 
daha gerçekçi bir zemine oturturken daha yüksek vergi verilmesinin önüne geçiyor

Bankalar "çok kâr" görüntüsünden kurtulmak Bankalar "çok kâr" görüntüsünden kurtulmak 
için  enflasyon muhasebesine geçmek istiyoriçin  enflasyon muhasebesine geçmek istiyor

Reuters haber ajansı, 
Türkiye’de bankaların 

enflasyon muhasebesine 
dahil edilmek için 

yetkililere talepte bulunmaya 
hazırlandığını yazdı.

Dünya gazetesinde yer 
alan habere göre, Trakya’da 
bugün çiğ süte 15,5 lira 
talep edilmeye başlandığını 
bildiren sektör temsilciler, 
bazı kooperatif başkanlarının 
15,5 lira ifade etmeye 
başlandığını söylüyorlar. 

Çiğ sütte büyük bir sorunun 
olmadığını ve 15-20 güne süt 
arzında artışların başlayacağı 
belirtiliyor. USK’nın tavsiye 
taban fiyatının yanı sıra 
serbest piyasada oluşan bir 
fiyatın olduğunu paylaşan 
temsilciler, öte yandan kaliteli 

süt için belli bir oranda yüzde 
10 prim verilebileceğini 
aktarıyorlar. Temsilciler, 
maliyet artışlarına rağmen 
fiyatların tutulduğu bir 
dönem olduğunu, şu anda 
böyle bir baskının olmadığı 
belirtiyorlar.t24

Çiğ süt fiyatındaki artış raflara yansıdı
Serbest piyasada çiğ süt fiyatının litresi 12 liradan 15 liraya yükseldi. Artış raflara da 

yansımaya başladı. Zincir marketlerde private label markalı yüzde 3.1 yağlı 1 litrelik 
sütün fiyatı 21.5 liradan 24 liraya yükseldi. Sektör temsilcileri, 2,5 liralık zammın 
müstahsilde süt fiyatının 15 liraya yükselmesinden kaynaklandığını belirtiyorlar.
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Sanayileşmiş ülkelerde 
çevre kirliliği artıyor

Prof. Dr. Ahmet Yüceer, 
Gaziantep Üniversitesi Çevre 
Araştırma Merkezi (GÜÇAMER) 
tarafından düzenlenen “Çevre 
ve Çevre Sorunları” konulu 
konferansta, su, toprak ve havanın 
kirlendiğine, ormanlık alanların 
yok olduğuna ve bu durumun 
insan hayatı için büyük bir tehdit 
oluşturduğuna dikkat çekti.

Özellikle, sanayileşmiş ülkelerde 
çevre kirliliğinin çok daha 
tehlikeli boyutlara ulaştığını 
ifade eden Prof. Dr. Yüceer, bir 
zamanlar yüzlerce balık türünün 
yaşadığı Baltık Denizi’nde 
şu anda hiçbir canlı türünün 
yaşamamasının tehlikenin 
boyutunu ortaya koyduğunu ifade 
etti.

Doğa insan eliyle bozuluyor
Çevre kirliliğinin, insan 

faaliyetleri sonucunda oluştuğuna 
işaret eden Prof. Dr. Yüceer, “Eğer, 
dünyada insan yaşamamış olsaydı, 
şu anda hiçbir ülkede çevre 
kirliliği sorunu ile karşı karşıya 
kalmazdık. Her şey doğal olur, 
dünyamız daha yaşanılabilir bir 
yer olurdu” diye konuştu.

Kullandığınız ürünlerin doğaya 
zararını göz önünde bulundurun

Her insanın çevreyi korumakla 
sorumlu olduğunu, özellikle 
insan ile cansız varlıklar 
arasındaki ilişkilerin çevre 
kirliliği ve insan sağlığı açısından 
belirleyici olduğunu kaydeden 
Prof. Dr. Yüceer şöyle konuştu: 
“Yeryüzünde yaşayan insanlar, 
kullandıkları cansızların etkilerini 
çok iyi düşünmek zorundadır. 
Örneğin, evlerde kullanılan 
her türlü boya malzemesi insan 
sağlığını olumsuz yönde etkiler 
ve çevreyi kirletir. Ama, boya 
malzemesi olan kirecin evlerde 
kullanımının hiçbir olumsuz 
etkisi yoktur ve kirlilik nedeni de 
olamaz. Aynı şekilde, ısınmak ve 
enerji amacıyla kullanılan kömür, 
doğalgaz, fuel-oil gibi maddelerin 
de zararlı etkileri olduğu ve çevre 
kirliliğine neden olup, insan 
sağlığını tehdit ettiği biliniyor. 
Evlerde, iş yerlerinde ve sınıflarda 
kullanmış olduğumuz masa, 
sandalye ve sıralarında sağlığa 
olumsuz etkileri olduğu biliniyor. 
Bunların kullanımına dikkat 
etmek zorundayız. İnsanlar cansız 
malzemeler konusunda bilinçli 
olmadıkları için bugün dünyada 
çevre kirliliği tehlikesi ile karşı 
karşıya bulunuyoruz”

Ülkemizin toprakları suyu ve 

havası sürekli kirleniyor
Sanayileşmiş Avrupa ülkelerine 

kıyasla Türkiye’nin çevre 
kirliliği konusunda çok kötü bir 
durumda olmadığını anlatan 
Prof. Dr. Yüceer, şöyle devam 
etti: “Çevre kirliliği konusunda 
gerekli duyarlılığı göstermeyen 
Türkiye’nin sularının, 
topraklarının ve denizlerinin hızla 
kirlendiğini, ormanlık alanlarının 
azaldığını görüyoruz. Örneğin, 
İzmir Körfezi’ndeki kirlilik çok 
tehlikeli boyutlara ulaştı, burada 
yaşayan canlılar öldü. Körfez, 
insan sağlığını da tehdit eder bir 
noktaya geldi.

Sularımız ve topraklarımız 
kirleniyor, her yıl çok büyük 
miktarlarda toprağımızı erozyon 
nedeniyle kaybediyoruz. Çevre 
konusunda, Türkiye bilinçli 
hareket ederse, sanayileşmiş 
ülkelerdeki çevre sorunları kadar 
büyük sorunlarla karşı karşıya 
kalmayabilir. Ancak bu konuda 
herkes üzerine düşeni yapmak 
zorundadır. Çevre konusunda 
toplumun daha fazla bilinçlenmesi 
ve eğitim çok önemli. Toplumsal 
bilinçlenme sağlanmadan, bu 
konuda sadece yasal düzenlemeler 
yaparak başarıya ulaşma şansımız 
yoktur”

“Yaşanabilir bir dünya için 
çevre korunmak zorunda”

Çukurova Üniversitesi Çevre Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ahmet 
Yüceer, sularımız ve topraklarımızın sürekli kirlendiğine, her yıl çok büyük 
miktarlarda toprağımızın erozyonla kaybedildiğine dikkat çekerken, insanların 
yaşanılabilir bir dünya için çevreyi korumak zorunda olduğunu hatırlattı.

Rekolte 40 bin-75 bin ton 
arasında değişiyor

Tetik, yaptığı açıklamada, Türkiye’de 
fıstık üretiminin rekolte seviyesine göre 
değişmekle birlikte ortalama yıllık 40 bin ile 
75 bin ton arasında değiştiğini belirtti.

İhracat potansiyeli 150-300 milyon Euro
Sektörün ihracat potansiyelinin yaklaşık 

150 milyon euro ile 300 milyon euro 
arasında değiştiğini ifade eden Tetik, 
açıklamasında şu bilgilere yer verdi: 
“Projenin genel amacı fıstık üretiminin 
bölgedeki stratejik önemine paralel olarak 
fıstık sektörüne yardımcı olmak. Buna 
ek olarak yaptığımız çalışmalarla Avrupa 
ülkelerine olan fıstık ihracatını geliştirmeyi 
ve Avrupa Birliği gıda güvenirliği ve sağlığı 
standartlarının bölgede tanıtılmasını ve 
uygulanmasını sağlamak”

Fıstık işleme tesislerine 
ücretsiz eğitim verilecek

Tetik, proje kapsamında ürünlerdeki 
aflatoksin miktarını Avrupa Birliği’nin izin 
verdiği maksimum seviyeyi geçmeyecek 
düzeye indirmek için gerekli teknik 

danışmanlığın sağlanması ve gıda 
güvenilirliği ve hijyen konularını kapsayan 
HACCP sisteminin kurulması için 15 
entegre fıstık işletme tesisine ücretsiz 
danışmanlık eğitimi vereceklerini kaydetti.

15 tesise ücretsiz danışmanlık yapılıyor
Çalışmalar kapsamında Gaziantep 

Ticaret Borsası laboratuvarlarının AB 
tarafından akredite edilmesine destek verip 
çiftçilere pilot uygulamalar kapsamında 
eğitim vereceklerini belirten Tetik, 
açıklamasını şöyle tamamladı: “Antep 
fıstığının işlendikten sonra vakumlu 
paketleme yapılarak pazara sunulmasının 
yaygınlaştırılması konusunda da proje 
kapsamında çalışmalar yürüteceğiz. Projeyi 
üreticilerimize tanıtmak ve 15 entegre 
Antep fıstığı işletme tesisini ücretsiz 
HACCP danışmanlığından yararlanacak 
olan işletmelerin belirlenmesi için 
üreticilerimizle bir araya geleceğiz. 10 
Haziran’da Gaziantep Ticaret Odasında 
yapılacak toplantıya tüm fıstık işletme tesisi, 
ihracat yapan veya yapmaya hazırlanan 
fıstıkçılar davetlidir”

Antep fıstığı ihracatı geliştirilecek
Avrupa Birliği İş Geliştirme Merkezi Direktörü Hülya 

Tetik, başlattıkları Antep fıstığı projesiyle Avrupa ülkelerine 
yapılan fıstık ihracatını geliştirmeyi amaçladıklarını bildirdi.

İl Milli Eğitim Müdürü Fikret Atak, 
geçmiş yıllarda ÖSS adaylarının 
yeteneklerini, mesleki ilgilerini, meslek 
seçme ölçütlerini, yüksek öğretim 
programlarını, program tercihlerinde 
dikkat edilmesi gereken önemli konuları 
dikkate almadan tercih yaptıklarını ve 
bunun sonucunda telafisi zor hatalara 
düştüklerini belirtti.

ÖSS sınavında başarılı olmuş adaylara 
tercih aşamasında yardımcı olmak için 
Gaziantep, M. Rüştü Uzel Endüstri 
Meslek, Hasan Ali Yücel, Sani Konukoğlu 
Endüstri Meslek, Ticaret Meslek ve İbni 
Sina liselerinde, ÖSS Danışma Merkezi 
açacaklarını ifade eden Atak, merkezlerin 
12 Temmuz-06 Ağustos tarihleri arasında 
öğrencilere hizmet vereceğini ifade etti.

ÖSS Danışma Merkezi kurulacak
Milli Eğitim Müdürlüğünün ÖSS adaylarını meslek seçimi konusunda 

bilgilendirmek için ÖSS Danışma Merkezi kuracağı bildirildi.

Gazetemizi ziyaret eden 
yurttaşlar soruyor: “Dar 
gelirlilerin, memur ve esnafın 
dinlenmeye hakkı yok mu? 
Kavaklık mesire yerine niçin 
el atılmıyor? Varlıklıların 
eğlenmesi ve dinlenebilmesi 
için Dülük ormanları baştan 
başa düzenlendi. Piknik 
masalarından, ocaklara, 
modern tuvaletlerden, 
ellerinin altında bulunsun diye 
içme suyuna kadar getirildi. 
Buna bir diyeceğimiz yok. Çok 
güzel işler yapıldı. Ama biz dar 
gelirliler unutuldu.

Kavaklık bir zamanlar 
Gaziantep’in tek eğlence 
ve dinlenme yeriydi. 
Leğenimizi kapınca çoluk 
çocuk Kavaklık’a koşar, 
yağlı köftemizi neşe ile yer 
dinlenirdik. Şimdi otlar 
kurumuş, ağaçların çoğu 
yıkılmış yok olmuş. Oturacak 
bank yok. Yemek yapmak, 
kebap pişirmek isteyenler için 
ocak yerleri yok. Kavaklık’a 
bunlar niçin yapılmaz?

Kavaklık yeniden tanzim 
edilmeli, ağaçlar çoğaltılmalı. 
Çiçeklikler yapılmalı. 
Dinleneceğimiz, oturacağımız 
piknik masaları konmalı. 
Yeniden tanzim edilerek 
dar gelirlilerin rahatlıkla 
dinlenebileceği bir yer haline 
getirilmelidir.

Kavaklık’ın yeniden ele 
alınarak düzenlenmesi için 
Sayın Belediye Başkanımız 
Ömer Arpacıoğlu’nun işe dört 
elle sarılmasını ve bizleri de 
sahre yapmaktan mahrum 
bırakmamasını istiyoruz.

Tarihi Kavaklık yok olmak 
üzere

Tarihi Kavaklık kendiliğine 
terk edildiğinden yok olma 
tehlikesiyle karşı karşıya.

Her taraf kurumuş otlarla 
kaplı, ağaçların çoğu yıkılmış 
ve kurumuş. Yerine yenileri 
dikiliyor. Kavaklık'ın 
ele alınarak yeniden 
düzenlenmesi ve eski güzel 
günlerine kavuşturulması 
isteniyor.

Dar gelirlilerin dinlenmeye ve eğlenmeye hakkı yok mu?

Kavaklık mesiresine 
neden el atılmıyor?
Leğenini alan esnaf ve memur Kavaklık’a giderek haftanın yorgunluğunu çıkarırdı

Şehrimizde taksimetre uygulaması, 
henüz iyi bir noktaya gelemedi. 
Taksi şoförleri de halk da durumdan 
şikayetlerini sürdürüyorlar.

Taksimetreye dair yayınımız 
üzerine gazetemize kadar gelen 
taksi şoförlerinden bazıları şunları 
söylediler: “Taksilere taksimetre 
takılması, müşteri ile aramızdaki 
bazı ihtilafları önler. Bunun için 
taksimetre uygulamasından 
memnunuz yalnız, taksilere 
takılan taksimetreler iyi kalitede 
olmadığından çabucak bozuluyor. Bir 
ay içinde bir arkadaşımızın taksisine 
takılan taksimetre üç defa bozuldu 
ve üç defa taksimetre değiştirdiler. 
Bir yıl garantisi var ve değiştiriliyor 
ama bizler de ezilip üzülüyoruz. 
Çünkü taksimetrenin kontrolü ve 
takılması için KÜSGET’e gidiyoruz. 
Oradan da başka taraflara gidip 

kontroller yapılıyor. Dünya kadar 
benzin yakıyor. Bir sürü zaman 
kaybediyoruz. Bundan da zarar 
görüyoruz. İyi kalite taksimetre 
takılsaydı bunlar olmazdı.

Bazı arkadaşlarımızın bozukluğu 
bahane ederek taksimetre 
çalıştırmadığını Cemiyet Başkanımız 
Şevki bey söylemiş. Bu doğrudur. 
Bazı arkadaşlarımızın böyle yaptığını 
biz de duyduk. Şevki Bey’in belirttiği 
gibi bu tarifenin düşük olmasından 
kaynaklanıyor. Benzine yapılan bu 
kadar zamdan sonra öteki illere göre 
düşük fiyat verilmesi doğru değildir. 
Belediyemizden bu konuda anlayış 
bekliyoruz” dediler.

Öte yandan Şoförler Derneğinin 
bozuk taksimetre konusunda geniş 
bir araştırmaya giriştiği, bu araştırma 
sonunda gerekli bazı tedbirlerin 
alınacağı öğrenildi.

Şehrimizde taksimetre hem şoför hem yurttaş için sorun oldu

Taksimetrelerden 
şoförler de şikayetçi

Takılan taksimetrelerin kaliteli 
olmamasından kısa zamanda bozulduğu iddia ediliyor

Diş hekimleri adına 
yazılı bir açıklama 
yapan Diş Hekimi 
Rıdvan Çağdaş ve Ünal 
Süzgün şehrimizde elliye 
yakın diş teknisyeninin 
kanunsuz çalıştıklarını 
açıkladılar.

Açıklamaya şöyle devam 
edildi: “Diş hekimliği 
önemli bir daldır. 
Kaybedilen diş, ağız 
sağlığını alıp götürebilir. 
Bunları kaybetmemek 
ve sağlığa kavuşmak 
için bir diş hekiminin 
müdahalesi şarttır. Oysa 
Gazi şehrimizin her 
mahallesinde bir veya 
birden fazla sahte diş 
hekimi vardır. Bunların 
hastaları tedavi etmeleri 
imkansızdır. Bazı diş 

hekimleri diplomalarını 
sahte diş hekimlerine 
satmış bulunuyor. Bunun 
zararlarının neler ve ne 
boyutlarda olduğunu 
ancak hekim gözüyle 
görmek mümkündür. İşte 
bu noktada halka olan 
borçluluk duygularımız 
ve mesleki onurumuz bizi 
rahatsız etmektedir”

Daha sonra yetkili 
organların konuyu 
incelemediklerinden 
yakınan Çağdaş ve 
Süzgün şöyle devam 
ettiler: “Bu makamları 
bu konuda uyarmak 
bizim için bir ödevdir. 
İdari makamlar ve Tabip 
Odası konuya daha ciddi 
eğilmeli mevcut kanunlar 
uygulanmalıdır.

Diplomasını satan diş hekimi olduğu iddia edildi

Diş sağlığı sorununa 
eğilinmesi istendi

Belediye veterinerleri tarafından 
verilen bilgilerden öğrenildiğine 
göre son bir hafta içinde şehrimizde 
135 bin 413 hayvan kontrole tabi 
tutuldu. Bunlardan 49 bin 387 baş 
koyun yurt dışına ihraç edildi. 62 
bin 269 baş koyun da yurt içinde 
tüketildi.

Kasapların kontrolleri sonunda 351 
kg kokmuş et ile 140 kg bozuk tavuk 
eti imha edildi. Zabıta müdürlüğü 
tarafından denetlenen 286 esnaftan 
altısı hakkında ceza tutanağı 
düzenlendi. 82 hatalı çalışan iş 
yerinden 132 bin 460 lira  para cezası 
alındı.

Yurt dışına 50 bin koyun ihraç edildi
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BU SEVDA BİTMEZ

Dünyada, ölümünden 85 yıl sonra 
bile bu kadar büyük bir aşkla sevilen, 
özlemle anılan bir lider var mıdır diye 
bir araştırma yaptım. Sonucu eminim 
tahmin etmişsinizdir: Bulamadım.

Mustafa Kemal Atatürk o kadar farklı 
özellikleri bünyesinde barındırıyor 
ki anlatmaya sayfalar yetmiyor. 
Ömür boyu savaştığı gerici zihniyet 
ondan hala ölümüne korkuyor. “10 
kasımda saat dokuzu beş geçe sap 
gibi ayakta duramam” diyenler halkın 
öfkesinden o kadar korkuyor ki sap 
gibi durmak bir yana, övgü cümleleri 
kurmak zorunda kalıyorlar.  Sadece 
adı bile insanlara umut olmaya devam 
ediyor. Dünyanın dört bir yanına adı, 
devrimleri, yaptıkları ulaşmış, hala 
üniversitelerde ders olarak hayatı 
okutuluyor.  Yediden yetmişe herkes 
onu tanıyor. Her akıllı, aydın insan da 
yaptıklarına, devrimlerine, emanetine 
aşkla, tutkuyla bağlı. Hakkında yazılan 
o kadar çok kitap var ki.. Okuduğumuz 
her anekdotta onu biraz daha seviyor, 
ona biraz daha bağlanıyoruz. Aynı 
babamız, aile büyüğümüz gibi saygıyla 
ama kocaman bir sevgiyle bağlıyız ona… 
Soyadı “Atatürk”. Türklerin atası…

Bu 10 Kasım’da bir değişiklik yapıp 
Atatürk’le ilgili bana ilginç gelen birkaç 
olayı derleyip size sunmak istedim.

Mustafa Kemal Atatürk’ün doğumunun 
125. Yılında15-18 Mayıs 2006 da 
Ankara’da “Mustafa Kemal Atatürk 
Uluslararası Sempozyumu” yapılmış. 
Burada dönemin başbakanı Recep 
Tayyip Erdoğan bakın neler söylemiş:  

Atatürk’ün liderliğinde zaferle 
nihayetlenen millî mücadelemizden 
sonra modern bir devletin inşası 
başlamış, zamanın ruhuna uygun 
bir model ortaya konulmuştur. Bu 
model, Türk Milleti için bir yenilenme, 
modernleşme, muasırlaşma hamlesi 
olmuştur... Onun dünya görüşünün 
temeli akılcılık ve bilimdir. Millete hedef 
olarak gösterdiği muasır medeniyete 
ulaşma yönündeki akıl ve bilim, hayati 
öneme sahip değerler olarak karşımıza 
çıkmaktadır. Mustafa Kemal Atatürk’ün 
millî mücadeleden başlayarak 
yapmış olduğu doğru tercihler ve bu 
tercihlerin ifadesi olan kavramlar, 
üzerinde özenle durulması gereken, 
milletimiz tarafından da içselleştirilmesi 
gereken birleştirici kavramlardır. Bu 
kavramları toplumsal ihtilaf alanları 
haline getirmekten hep birlikte, özenle 
kaçınmamız gerektiğine inanıyorum. 
Bunun için öncelikle bu kavram ve 
ilkelerin lafızları kadar ruhlarını da 
benimseyip korumamız gerekmektedir” 
Ne müthiş bir konuşma değil mi?

ABD Başkanı Franklin D. ROOSVELT, 
21 Kasım 1938’de şöyle demiş: “Benim 
üzüntüm iki türlüdür: Önce büyük bir 
adamın kaybından dolayı bütün dünya 
gibi üzgünüm. İkinci üzüntüm ise bu 
büyük adamla tanışmak konusundaki 
içten dileğimin gerçekleşmesine imkân 
kalmamış olmasıdır.”

Muhtemelen birçok okurumuz 
biliyordur ama yine de övünçle 
hatırlatayım: 

UNESCO, Mustafa Kemal Atatürk’ün 
doğumunun 100. yılını “Atatürk Yılı” 
ilan etti ve gerekçesini de şöyle açıkladı:

Atatürk uluslararası anlayış, iş birliği 
ve barış yolunda çaba göstermiş üstün 
kişi, UNESCO’nun yetki alanlarında 
yenilikler gerçekleştirmiş bir inkılapçı, 
sömürgecilik ve yayılmacılığa karşı 
savaşan ilk önderlerden biri, insan 
haklarına saygılı, insanları ortak 
anlayışa ve devletleri dünya barışına 
teşvik eden, bütün yaşamı boyunca 
insanlar arasında renk, din, ırk ayırımı 
gözetmeyen, eşi olmayan devlet 
adamı ve Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kurucusudur.

Dünyada 35 ülkede heykeli olan, 120 
caddeye ve 35 meydana adı verilen 
tek lider Ulu Önder Mustafa Kemal 
Atatürk’tür. Adının verildiği çiçek 
vardır. Atasözlerine konu olmuştur.

Bizi bu kadar onurlandıran, 
göğsümüzü gururla kabartan başka bir 
lider yok diye düşünüyorum. O halde 
bu sevda bitmez… 

Ayrıca Şehitkamil, 839 bin 553 
kişilik nüfusu ile 6., Şahinbey, 936 bin 
351kişilik nüfusu ile Türkiye’nin en 
kalabalık ilçeleri arasında 8. sırada yer 
aldı.

Türkiye İstatistik Kurumu, Türkiye’de 
okuma yazma bilmeyen kişi sayısının 
en çok olduğu ilçeleri kamuoyuyla 
paylaştı. TÜİK’in 2022 verilerine göre 
Şahinbey, 15 yaş üstü nüfusta okuma 

yazma bilmeyen kişi sayısının en çok 
olduğu ilçeler arasında üçüncü sırada 
yer alırken, Şehitkamil ise 15 bin 792 
ile altıncı sırada yer aldı.

Okuma yazma bilmeyen kişi 
sayısında Şanlıurfa’nın Eyyübiye ilçesi 
24 bin 630 kişi ile ilk sırada yer aldı. 
Şanlıurfa’nın Eyyübiye ilçesini 21 bin 
184 Adana’nın Seyhan ilçesi, 17 bin 851 
ile Şahinbey takip etti. Haber Merkezi

Cehalette, Şahinbey üçüncü
Şehitkamil altıncı sırada

Yargıtay, haddini aştı
Yargıtay’ın haddini aştığını ve Anayasa 

Mahkemesi kararını uygulamayarak suç 
işlediğini ifade eden Gökpınar, “Hal böyle 
iken buradan sesleniyoruz, ülkemizin bu 
hukuk garabetinden kurtulması gerekiyor. 
Mesele sadece Can Atalay meselesi değil, 
mesele T.C’de yaşayan tüm bireylerin meselesi 
ve Yargıtay’ın Anayasa Mahkemesi kararını 
uygulamama kararını kınıyor, Anayasa 
Mahkemesi kararının uygulanması için Adalet 
Bakanlığı’na, ilgili kurumlara buradan çağrı 
yapıyoruz. Bu ülkede ki vatandaşların sağlıklı 
nefes alması, yargıya güveninin artması için 
ivedi olarak Anayasa Mahkemesi kararının 
uygulanması gerekiyor” dedi. 

Türkiye’de yaşayan tüm bireylerin 
anayasal hakları ihlal edildi

Gökpınar, “Biz bugün CHP İl hukuk 
komisyonu olarak neden buradayız? Esasında 
böyle bir basın açıklaması yapmayı anayasal 
bir hukuk devletinde kendimize zül sayıyoruz. 
Ancak ne yazık ki anayasa mahkemesi kararını 

uygulamayan bir yerel mahkeme, bir Yargıtay 
dairesi ülkemizde mevcut. Bugün itibariyle 
Can Atalay’ın bireysel hakları sadece değil, 
Türkiye’de yaşayan tüm bireylerin anayasal 
hakları ihlal edildi” tespitini yaptı.

Hukuk duvarı yıkılır ve toplumda 
kanunsuzluk, kaos ortaya çıkar

Anayasa’nın neden kurulduğu sorusunu 
soran Gökpınar, “Bunu tane tane o hakimlere 
açıklama gereği duyuyoruz. İnsanlar 
özgürlüklerinin bir kısmını devlete teslim 
ederler ve devlet o yüzden güçlüdür, o yüzden 
var. Ancak Anayasa Mahkemesi kararları ihlal 
edildiği, uygulanmadığı takdirde vatandaş 
kendisini güvensiz bulur, yargıya olan güveni 
sarsılır, vatandaşın yaslandığı o hukuk duvarı 
yıkılır ve toplumda kanunsuzluk, kaos 
ortaya çıkar. Bizler avukatlar olarak bugün 
bu adliyede verilen bir mahkeme kararını 
tanımıyoruz diyebilir miyiz? Bazen olur 
terazi şaşar, hatalı karar verilse bile biz usul 
kurallarına uygun bir şekilde nihai sonuca 
saygılı olmak zorundayız. Kaldı ki Anayasa 

Mahkemesi kararı hukuka uygun” şeklinde 
konuştu. 

Başsağlığı dilemek için buradayız
CHP Gaziantep İl Hukuk Komisyonu 

Başkanı Av. Erdem Gökpınar, konuşmasını 
şöyle tamamladı: “Bugün buraya, bir avukat 
olarak, bir vatandaş olarak, bir siyasi parti 
temsilcisi olarak ülkemizin hukuk sistemi 
adına başsağlığı dilemek için geldik. Bizler 
avukatlar Yargıtay yüce Makamına bir talepte 
bulunurken usul kurallarına uygun hareket 
ederiz. Bugün Yargıtay 3. Ceza Dairesi’ne 
ve İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi’ne 
başsağlığı dilemek için buradayız. Ne yazık 
ki yıllardır hukuk duvarından birer birer 
taşlar sökülmüş, hukuk duvarının terazisi 
bozulmuş, usul kuralları ile oynanmış, 
vatandaşın güvenerek yasalanacağı adalet 
duvarı ağır hasar görmüş ve en son Anayasa 
Mahkemesi’nin Can Atalay kararını 
uygulamayan bir Yargıtay 3. Ceza Dairesi ise 
bu duvarı yıktı, hukuk cinayeti işledi.” Haber 
Merkezi

Bu hukuk garabetinden kurtulmak gerekiyor

Öğretmenler, ara 
tatilde mesleki çalışma 
programlarını okula 
gitmeden çevrim içi 
tamamlayabilecek.

Ara tatilin ardından 
öğrenciler, 20 Kasım'da 
tekrar ders başı yapacak. 
22 Ocak-2 Şubat 2024'te 
yarıyıl tatili, 8-12 Nisan 
2024'te ise ikinci ara tatil 
olacak. 11 Eylül 2023'de 
başlayan eğitim öğretim 
dönemi, 14 Haziran 
2024'te sona erecek. 

Okullar ilk ara tatile giriyor

Şehirlerin deprem öncesi 
hallerine dönmeleri için kurumlar 
arası iş birliğinin önemine dikkat 
çeken Canpolat, “Deprem sonrası 
sürecin, yıkımın çok fazla olması 
nedeniyle zorlu koşullarda devam 
ettiğini söyleyebiliriz. Burada 
en önemli şey: Devletin ve yerel 
idarelerin katkılarını artırarak 
bir an önce şehirlerin deprem 
öncesine yakın bir düzene 
getirilmesi lazım” dedi.

6 Şubat depremlerinde özellikle 
Nurdağı ve İslahiye ilçeleri büyük 
yıkıma uğrayan Antep, dokuz 
aydır toparlanma sürecinde. 
Depremlerde Antep kent 
merkezinde 450 kişi, Nurdağı 
ve İslahiye ilçelerinde ise 3 bin 
500 olmak üzere 4 bine yakın 
yurttaş hayatını kaybetti. Pazarcık 
merkezli depremlerde binalar 
ağır zarar gördü. 4 bin 127 bina 
deprem anında yıkılırken yapılan 
hasar tespit çalışmalarında 70 bin 
az hasarlı, 5 bin 500 orta hasarlı, 
14 bin 500 ise ağır hasarlı bina 
tespit edildi. 

6 Şubat depremlerinden sonra 
hasar tespit çalışmalarının büyük 

oranda tamamlandığını ifade eden 
Canpolat, yıkım ve enkaz kaldırma 
işlemlerinin de devam ettiğini; 
ancak bu alanda pek çok sorun 
yaşandığını dile getirdi.

Arsa parsellerinde ve zemin 
etüt çalışmalarında Bakanlığın 
kıstaslarına uyulmaya çalışıldığını 
söyleyen Canpolat, “Şehitkamil 
Belediyesi’nde hâlâ yerinde 
kontrol yapılmıyor. Umarız en kısa 
zamanda Şehitkamil Belediyesi 
de yerinde kontrollere başlar. Bu, 
zemin etüt raporunun doğruluğu 
için gerekli” diye konuştu. 
Kırsal yerleşim alanlarında 
zemin etüt çalışmalarında 
usulsüzlüklerin olduğunu 
vurgulayan Canpolat, “Yerinde 
Dönüşüm Projeleri Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından başlatıldı, 
kontrol mekanizması ise Çevre 
ve Şehircilik Müdürlüklerinde. 
Özellikle kırsal alanlarda tescili 
olmayan kişilerin zemin etüt 
raporu yapmaya teşebbüs ettikleri 
duyumunu alıyoruz. Vatandaşların 
tescilsiz bürolarla anlaşmamalarını 
öneriyoruz” dedi. Bianet

Çevreye ve tarım arazilerine 
enkaz dökülüyor

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası 
Gaziantep Şubesi, yaptığı basın açıklamasında 
Sağlık Bakanlığı’nın 2024 bütçe teklifini eleştirdi.

Sağlık emekçileri yoksullaştı 
ve geçinemez hale geldi

Yoksullaşma, angarya çalışma koşulları, düşük 
ücretler ve şiddet başta olmak üzere çeşitli baskılarla 
karşılaşan sağlık emekçilerinin birçoğu yurtdışına 
gitmeye çalıştığını sözlerine ekleyen Dağdemir, 
“Artık sağlık emekçilerinin birçoğu Almanca başta 
olmak üzere çeşitli yabancı dillerde eğitim almaya 
çalışıyor. Türk Tabipleri birliği verilerine göre son 
on yılda yurt dışına göç eden hekim sayısı yaklaşık 
30 kat artmış durumda. Bunların yanı sıra, bilindiği 
gibi Türkiye’de emek gücünü satarak yaşamak 
zorunda olanların tümü gibi sağlık emekçileri de 
AKP hükümetleri döneminde daha da yoksullaşmış 
ve geçinemez hale geldi” açıklamasını yaptı. 

Gelirlerinin hemen tümünün emekliliğe 
de yansıtıldığı düzenlemeler hayata geçirilmeli

Dağdemir, “Sağlık emekçilerinin temel 

ücretlerinde emekliliğe yansıyan düzenleme yerine 
önceki yıllarda performans yeni adıyla teşvik ek 
ödemeleri, taban ek ödeme gibi çeşitli isimler adı 
altında ödeme yöntemleri hiçbir sağlık emekçisinin 
aylık gelirinde performans ücretinin payı yüzde 
10’u-15’i geçmemeli, gelirlerinin hemen tümünün 
emekliliğe de yansıtıldığı düzenlemeler hayata 
geçirilmeli” ifadelerini kullandı. 

Sağlık Bakanlığı 2024 yılı bütçe 
teklifi konuşmasından önce gerekli 

düzenlemeleri yapmalı
Sağlık Bakanlığı 2024 yılı bütçe teklifinde 

yer alan hedeflerin neredeyse hiçbirinin kabul 
edilemez olduğunu belirten Dağdemir, “Sağlık 
Bakanı, TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu’nda 
yapacağı; Sağlık Bakanlığı 2024 yılı bütçe teklifi 
konuşmasından önce gerekli düzenlemeleri yapmalı. 
Bakanlığın bütçesinde yapılacak düzenlemeler; 
halkın sağlığının korunması ve geliştirilmesi 
önceliğiyle toplumun sağlık sorunlarının en 
kısa sürede ve kamusal olarak çözülmesi, sağlık 

emekçilerinin çalışma koşullarının ve özlük 
haklarının insan yaşamına yakışır, günümüzün 
koşullarına uygun hale getirilmesi ve şiddetin 
önlenmesi öncelikli hedefleriyle gerçekleştirilmeli” 
diye konuştu. Haber Merkezi

Sağlık Bakanlığı bütçesinde işkolu
emekçilerine yeterli kaynak yok

SES Gaziantep Şubesi Eş Başkanı Serpil Dağdemir, “Sağlık Bakanlığı bütçesinde işkolu emekçilerine yeterli kaynak yok. 
Personel giderlerinin Sağlık Bakanlığı bütçe içerisindeki payı 2023 bütçesinde yüzde 46, 2024 ise yüzde 55 olarak görünüyor. 
Sağlıkta dönüşüm programı öncesi 2003 yılında personel giderleri bütçenin yüzde 70’ini oluşturmaktaydı” dedi. 

Kiraların makul seviyede tutulması için 
dükkan sahiplerine çağrıda bulunuyoruz

Katmerci, işlerde bir durgunluk yaşandığını 
sözlerine eklerken, “Bölge olarak 2023 yılını 
tamamen kapatmıştık, turist turları iptal edilmişti. 
Kendi iç piyasamızda devam ediyorduk. Fiyatların 

yükselmesinden dolayı da ister istemez piyasada 
bir sakinlik var. Kiraların makul seviyede 
tutulması için dükkan sahiplerine çağrıda 
bulunuyoruz. Asgari ücretin doğru ve gerçekçi bir 
şekilde belirlenmesi ve piyasaların ham madde 
bakımından rahatlatılmasını temenni ediyoruz” 
açıklamasını yaptı. “2023 yılı sektörümüze çok iyi 
gelmedi. Depremden sonra yaralarımızın ancak 
yüzde 10’unu sarabildik” dedi. 

Vatandaş da haklı esnafımızda haklı
2023 yılının sektöre iyi gelmediğini ifade eden 

Katmerci, “6 Şubat tarihinde yaşadığımız asrın 
felaketi bölgede gerek maddi gerekse de manevi 
yıkıma yol açtı, ama yaralarımızı sarmaya 
başladık. Belirli ham maddeler dışında birçok 
ham maddenin fiyatlarında herhangi bir yükselme 
olmamasına karşın kira ve işçi artışları ister 
istemez fiyatların güncellenmesine neden oldu. 

Fiyat güncellemesi yapınca halk tepki gösteriyor. 
Vatandaş da haklı ama esnafımızda haklı. 
Çünkü girdi maliyetlerinin tırmandığı ve enerji 
maliyetlerinin tavan yaptı. Bunları öngörseydik, 
çalışmalarımızı ona göre yapardık” ifadelerini 
kullandı.

Esnafın gideri yüzde 20 arttı
İşletmelere yapılan yüzde 20 elektrik zammına 

değinen Katmerci, “Elektriğe yüzde 20 zam 
yapılması esnafın giderinin yüzde 20 artması 
anlamına geliyor. 10 bin TL elektrik faturası gelen 
firmaya 12 bin lira, 100 bin lira elektrik faturası 
gelen firmalara 120 bin lira gelmeye başladı. 
Pandemi sürecinde KDV oranlarımız yüzde 1 
girdi, yüzde 10 çıktı, pakette ise yüzde 1 idi. Pakette 
yüzde 1’de kabul edilmiyor. Şu anda KDV’nin 
yüzde 10 olarak çıkış yapılması talep ediliyor” diye 
konuştu.  Haber Merkezi

Girdi maliyetlerinin artması fiyatlara yansıyor
Gaziantep Lokantacılar, Kebapçılar, Pastacılar Tatlıcılar ve Baklavacılar Odası Başkanı Abdülkadir Katmerci, “Girdi maliyetlerinin 

yükselmesi fiyatlara yansıyor. Belli oranını sübvanse edebilsen de çoğunu edemiyorsun. Çünkü et, şeker ve yağın kilogramı ortada. 
İşçilik ve kira giderleri ortada. Bunların üzerine elektrik ve doğalgaz eklendiğinde fiyatları kontrol edemeyebiliyoruz”diye konuştu.


